

PROTOKOLL TK PROTOKOLL 6/2023

Datum: 2023-04-26

Plats: Telefon/ Teams

Närvarande: *
(* = beslutande)

* Håkan Andersson (HA)	Ordförande
* Eric Emanuelsson (EE)	Ledamot
* Gert Andersson (GA)	Ledamot
Raymond Johansson (RRJ)	Adjungerad
Pär Karlsson Chef (PK)	Teknik & Säkerhet & Miljö SBFs kansli
Fredrik Rosendal (FR)	Teknik SBFs kansli
Rickard Johansson (RJ)	Säkerhetsansvarig

Under §000: ...

Under §§000-000: ...

Frånvarande:

-
- § 83 **Mötets öppnande**
 - § 84 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 85 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 86 **Pågående ärenden**
 - § 87 **Ekonomi**
 - § 88 **Visionsarbetet 2025**
 - § 89 **Rapport Rally Sprint SMK Hörby**
 - § 90 **Wastegate Nat 4WD**
 - § 91 **Certbur möte**
 - § 92 **Nat homologering vs FIA förlängning**
 - § 93 **Rally homologerare**
 - § 94 **Rapport RU**
 - § 95 **Teknikbussen**
 - § 96 **Övrigt**
 - § 97 **Nästa möte**
 - § 98 **Mötets avslutande**

§ 83 **Mötets öppnande.**
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat.

§ 84 **Föregående mötesprotokoll.**
Det upprättade, justerade och publicerade protokoll TK 5/2023 kontrollerades för att se att inga bordlagda ärenden eller beslut finns att överföra till detta möte.

§ 85 **Fastställande av mötets dagordning.**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 86 Pågående ärenden.

a. A-besiktare rally Västra.

Beslöts att skicka förfrågan till Västra. FR meddelar

§ 87 Ekonomi.

Följer budgetet.

Beslut:

§ 88 Visionsarbetet 2025.

Fortsatt arbete och närvaro vid tekniska kontroller önskades av rörelsen 2023.

Samt teknikerutbildning och rekrytering.

Diskuterade hur man kan få ut information och utbildning av nya tekniker.

Beslut: Samtliga återkommer med förslag hur man kan rekrytera och utbilda flera tekniker.

§ 89 Wastegate Nat 4WD

Fråga om "Lös" wastegate på grenröret.

Beslut: TK ser inget problem att ha en separat wastegate. HA informerar RU.

§ 90 Rapport Rally Sprint SMK Hörby

Diskuterade rapport från rallysprint SMK Hörby.

Beslut: HA kontaktar homologerings teknikern för kontroll av aktuell bil inklusive dokumentation som skickas till TK. Vidare kontaktar HA Tekniska kontrollanten. GA skriver ett svar till frågeställaren.

§ 91 Certbur möte

Det är behov att kalla till ett möte med samtliga certburtillverkare inklusive Historiska.

Beslut: Beslöts att hålla ett möte inklusive historiska delen. PK undersöker möjliga dagar.

§ 92 Nat homologering vs FIA förlängning

Fråga hur vi skall hantera förlängda FIA handlingar för nationella klasser utgången alternativt äldre än 5 år

Beslut: TK föreslår att för nationella klasser utgångna FIA handlingar samt FIA handling äldre än 5 år kan användas. PK informerar RU.

Fråga om en Citroen För Gr HB vars FIA homologeringshandling har blivit förlängd.

Beslut: RRJ går igenom frågorna om Citroen DS3 och svarar PK (som då kan skicka svaret till frågeställaren)

PK tar fram ett förslag på nödvändiga ändringar av regeltexter för att möjliggöra förslaget att kunna använda ej utgångna handlingar för Gr-H

§ 93 Rally homologerare

Ny Rally homologerare Ola Vred

Beslut: FR ger Ola V tillgång till teknikservern och stämpel samt uppdaterar SBF's hemsida.

Ny Rally homologerare Klas-Göran Ryrlen.

Beslut: Att K-G Rylen kan bli Rally Homologerare RRJ handlägger tillsammans med FR.

§ 94 RU rapport.

HA rapporterade från senaste RU mötet.

Frågorna diskuterades.

Beslut: HA och GA tar med TK's synpunkter då samtliga frågor är RU's egna.

Pro Car

Beslut: TK anser att det inte är lämpligt att införa en variant av nat4WD som bl.a. har 2 liters turbomotorer med 34mm restriktor vilket innebär att prestandan ej överensstämmer med dagens 4WD klasser. Dock är det en RU fråga.

§ 95 Teknikbuss.

Bussen är för tillfället stationerad hos GA.

§ 96 Övrigt.

Frågor till RU avseende Gr F Volvobilar saknar svar, HA påminner RU.

Problem med service av FIA sparco släckare pga sjukdom och mtrl brist diskuterades.

Besluts: FR kollar situationen med samtliga godkända instanser.

SFI SA2020 hjälmar samt juniorstorlekar på FHR diskuterades.

Beslut: RJ tar fram ett förslag på hur vi hanterar frågan nationellt tills problemet är löst.

§ 97 Nästa möte.

Nästa möte planeras till Måndag den 15/5 klockan 19:00.

§ 98 Mötets avslutande.

Mötets ordförande HA tackade mötesdeltagarna.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Eric Emanuelsson

Håkan Andersson